



CANADA

COMMUNIQUÉ

No. 80  
no

FOR IMMEDIATE RELEASE  
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

NOVEMBER 4, 1970  
LE 4 NOVEMBRE 1970

The following text is extremely faint and largely illegible. It appears to be the main body of the communiqué, detailing the signing of the air agreement between Canada and Jamaica. Key words like 'agreement', 'services', and 'countries' are faintly visible.

SIGNING OF CANADA-JAMAICA AIR AGREEMENT

SIGNATURE DE L'ACCORD SUR LES SERVICES  
AERIENS ENTRE LE CANADA ET LA JAMAIQUE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced that an Air Transport Agreement with the Government of Jamaica was signed today in Kingston, Jamaica. The Agreement was signed by Mr. V. C. Moore, Canadian High Commissioner in Jamaica, on behalf of the Government of Canada and by the Right Honourable Hugh Shearer, Prime Minister and Minister of External Affairs, on behalf of the Government of Jamaica. The Agreement was negotiated in Jamaica earlier this year by delegations representing both governments. The Canadian delegation was led by the Honourable J. W. Pickersgill, President of the Canadian Transport Commission, and the Jamaican delegation by the Honourable Cleve Lewis, Minister of Communications and Works.

The Agreement, which provides for the operation on a regular basis of scheduled air services between Canada and Jamaica, will lead to the further development of important economic and commercial relations between the two countries. The designated carriers for each country will be Air Canada and Air Jamaica.

\* \* \*

Le Secrétaire d'état aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, annonce qu'un Accord relatif aux transports aériens a été signé aujourd'hui avec le Gouvernement de la Jamaïque à Kingston, en Jamaïque. M. V. C. Moore, haut-commissaire du Canada à la Jamaïque, a signé l'Accord au nom du Gouvernement canadien, et le très honorable Hugh Shearer, Premier Ministre et Ministre des Affaires extérieures a signé au nom du Gouvernement de la Jamaïque. L'Accord a été négocié en Jamaïque plus tôt cette année par des délégations qui représentaient les deux gouvernements. La délégation canadienne était dirigée par l'honorable J. W. Pickersgill, président de la Commission canadienne des transports, et la délégation jamaïquaine par l'honorable Cleve Lewis, Ministre des Communications et Travaux.

L'Accord, qui prévoit l'exploitation de services aériens réguliers entre le Canada et la Jamaïque, ressertera encore davantage les liens économiques et commerciaux importants qui unissent les deux pays. Les entreprises désignées de transport aérien de chaque pays sont Air Canada et Air Jamaïque.